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Britský výbor Covid: Maska opět praskla
infokuryr.cz/n/2023/12/03/britsky-vybor-covid-maska-opet-praskla

Bývalý zástupce hlavního lékaře a nyní šéf Agentury pro zdravotní
bezpečnost Spojeného království potvrdil výboru vlády Spojeného
království Covid, že zavedení požadavku na masku bylo
prosazeno bez jakéhokoli důkazu o účinnosti.

Během období Korony, které politici a média uměle zveličovali, bylo
nošení roušek na veřejnosti v mnoha zemích povinné. Mandát, který
byl jasně uplatněn, přestože neexistují žádné důkazy o jakémkoli
přínosu. To je i případ Velké Británie. Nyní to přiznala profesorka Dame
Jenny Harriesová, která je nyní šéfkou Agentury pro zdravotní
bezpečnost Spojeného království (UKHSA) a během pandemie byla
zástupkyní lékařského ředitele agentury.

Řekla vyšetřovacímu výboru britské vlády, že politika masek nebyla
založena na vědeckých skutečnostech, ale jednoduše dala lidem
„falešný pocit bezpečí“. “Zdálo se, že existuje všudypřítomný názor a
skutečná obava a riziko, že to bylo bráno tak, že je v pořádku, když se
držíte šest stop od sebe (sociální odstup) a nosíte obličej zakrytý kolem
tváře nebo něco takového.” řekla profesorka.

“Existovalo riziko, že propagací obličejových masek byla zanedbána
skutečně důležitá opatření, jako je udržování vzdálenosti a všechny
ostatní věci,” vysvětlila dále. “Předpokládalo se, že pokud nosíte
obličejovou roušku a vše zmenšíte na jeden metr, zahalení
obličeje vyrovná rozdíl, ale odpověď byla ne, nebude a rozhodně
ne, pokud to není podložené důkazy.”
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Chování BBC však bylo ostudné. Protože když profesorka začala
mluvit o maskách, veřejnoprávní médium přestalo vysílat.
Proč? Protože výroky neodpovídají narativu „účinných masek“, který
koluje ( a opakovaně vyvrací ) již více než tři roky .

Ale to není všechno. Ještě v roce 2020 profesorka Harriesová
prohlásila, že není dobré, aby lidé nosili masky, aniž by je o to požádali
zdravotníci. V té době řekla BBC, že masky by mohly potenciálně
„chytit“ virus a podpořit tak jeho šíření.

Ale kdo to chce slyšet? Svědci Covidovi určitě ne.

https://report24.news/der-maulkorb-als-rettender-fallschirm-der-mythos-von-der-wirksamkeit-der-maske/
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